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Tisztelt Elnök Asszony!

A „NATURA 2000 terület” jogi jelleggel kapcsolatos észrevételünkre mikor
kapunk választ? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szabó
Imre miniszter úrhoz . A kérdésre írásban várom válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr!

Hódmezővásárhely Megyei Jogú. Város Közgyű lése még 2000. szeptemberében elfogadta a
város teljes közigazgatási területére vonatkozó településszerkezeti tervet . Az elfogadáshoz
szükséges egyeztetések az akkori környezetvédelmi, vízügyi és természetvédelmi hatóság i
jogokat gyakorló szervekkel megtörténtek, ezek a szervek a településfejlesztési terveket
elfogadták. A jóváhagyott településszerkezeti terv alapján elkészíttettük az un . „Nagysziget”
településrész szabályozási tervét, ahol az Önkormányzat biztosíthatja magánbefektet ők
közreműködésével a munkahelyteremtő beruházások megvalósítását. A Nagysziget területére
azonban a Földhivatal bejegyeztette a Natura 2000 jogi jelleget, ami miatt az elkészül t
szabályozási terv jóváhagyása, a terület hasznosítása lehetetlen .

Véleményünk szerint — amelyet ökológiai szakvéleménnyel is alátámasztottunk - a Natur a
2000 jogi jelleg bejegyzésének jogszabályi feltételei nem állnak fenn, ezért a Földhivatalnál a
bejegyzés ellen július elején fellebbezést nyújtottunk be, amelyet a december 5-én kelt II .
fokú határozatában a Csongrád megyei Földhivatal elutasított . Ugyanakkor kérésünket a
szakvéleménnyel együtt Haraszthy Lászlp Allamtitkár Urnak is eljuttattuk, amelyre ezidái g
nem kaptunk választ .

Tisztelt Miniszter Úr !

A város hosszutávú fejlesztési elképzeléseinek megvalósítása nagymértékben függ a
Nagyszigeti terület felhasználhatóságától, mivel ez a terület közvetlenül a négysávos 47. sz .
főközlekedési út mellett helyezkedik el, amely Szegeden keresztül kapcsolja b e
városunkat Európa vérkeringésébe. Mindezekre tekintettel szíves támogatását kérem abban,
hogy az Allamtitkár Urnak küldött levelünkben részletezett ingatlanok tekintetében felmentés t
kaphassunk a Natura 2000 jogi jelleg alól .



Amennyiben a fentiekkel kapcsolatban Miniszter Úr személyes megbeszélést tar t
szükségesnek, örömmel állok rendelkezésére .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december

Dr. Lázár János
Fidesz — Magyar Polgári Szövetség
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